
Protokół Nr VII/24 

z posiedzenia VII Sesji Rady Gminy Regnów 

w dniu 30 grudnia 2024 roku  

 

Obrady rozpoczęto: 

                                                                                                     o godz.12.00 

                                                                                                      a zakończono 

                                                                                                      o godz. 12.50 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Radnych obecnych             – 14 

(nieobecna: Jolanta Staszewska) 

Radni obecni na posiedzeniu swoją obecność potwierdzili na załączonej do protokołu liście 

obecności. 

 

Ponadto udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Mariusz Cheba                         - Wójt Gminy Regnów 

2. Alina Szczegulska                     - Skarbnik Gminy 

3. Agnieszka Rokicka-Bednarek- Sekretarz Gminy  

 4. Jolanta Kordel-Wróblewska  - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Regnowie  

  

Punkt. 1 

Dot. Otwarcie Sesji 

 

Siódmą Sesję Rady Gminy Regnów otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani 

Patrycja Wróblewska-Firek i na podstawie listy obecności stwierdziła qorum. Następnie 

powitała przybyłych na sesję radnych oraz pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 

 

Punkt 2. 

Dot. Przedstawienie porządku obrad VII Sesji Rady Gminy Regnów.  

 

  Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad VII Sesji Rady Gminy Regnów 

zawierający następujące punktu: 

1. Otwarcie Sesji.  

2. Protokół z poprzedniej sesji Nr VI/24 z dnia 29 listopada 2024 roku.  

3. Przedstawienie porządku obrad VII Sesji Rady Gminy Regnów.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i określenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.  



5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2033.  

9. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy.  

10. Sprawy różne.  

11. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Gminy Regnów.  

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono propozycji zmian i uwag. 

 

Punkt 3. 

Dot. Protokół z poprzedniej sesji Nr VI/2024 z dnia 29 listopada 2024 roku. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała że do protokołu Nr VI/24 z Sesji Rady Gminy 

Regnów z dnia 29 listopada 2024 roku radni nie wnieśli uwag i propozycji zmian do 

protokołu.  

 

Punkt 4. 

Dot. Podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i określenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia 

w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 

 

Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że jest wiele systemów na ustalenie 

opłaty za odbiór odpadów np. zużycie wody i ścieków. Według naszej opinii dla terenów 

wiejskich i zabudowy jednorodzinnej najlepszą i najbardziej sprawiedliwą metodą jest 

ustalanie opłaty od mieszkańca. W dniu dzisiejszym  podpisana została umowa na 2 lata na 

odpadów komunalnych z naszych nieruchomości. Zwrócił uwagę, że każdy stara się 

prawidłowo segregować odpady i zachęca mieszkańców do prawidłowej segregacji. Dodał, 

że w 2025 roku wchodzi nowelizacja ustawy o odpadach i na obszarach miejskich będą 

dołożone kontenery na odzież. Na terenie gminy znajdują się punkty czerwonego krzyża 

umożliwiające oddanie niepotrzebnej odzieży, co powoduje że taka odzież nie jest 

wyrzucana w odpadach zmieszanych.   Bardzo ważnym aspektem nie generującym wyższej 

stawki jest posiadanie przez mieszkańców kompostowników. Stwierdził, że nie da się 

utrzymać stawki na dotychczasowym poziomie chociażby z powodu wzrostu 



roboczogodziny. Poruszył również temat przyszłościowego skupu szkła w sklepach, które 

skutkować może nie osiągnięciem poziomu recyklingu.  

W dalszej Części poinformował, że stawka wzrosła z 16,50 zł na 20,00 zł dla osób 

posiadających kompostownik i 25,00 zł dla osób które go nie posiadają. Zauważył, że 

stawka nie jest duża i w niej muszą być zabezpieczone środki min. na obsługęę PSZOK, gdzie 

każdy z mieszkańców ma możliwość oddania odpadów. Poprosił o zadawanie pytań. 

 W związku ze szczegółowym przedstawieniem uchwały przez Wójta Gminy 

Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały Nr VII/35/25 w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i określenia 

stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym.  

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami ,,za” podjęli uchwałę.  

Uchwała Nr VII/35/24 w sprawie wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią 

załączniki do protokołu. 

 

Punkt 5. 

Dot.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje 

się domek letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno 

– wypoczynkowe  

  

 Wójt Gminy zabierając głos poinformował, że nie jesteśmy gminą rekreacyjną i 

mamy wiedzę dotyczącą rotacji osób przyjeżdzających. Zauważył, że na naszym ternie jest 

kilka nieruchomości zamieszkiwanych przez kilka miesięcy. Z reguły domki letniskowe oraz 

działki rekreacyjne wykorzystywane są weekendowo. Dodał, że ze względu na dużą rotację 

osób przyjeżdzających najbardziej sprawiedliwą  i do tej pory skuteczną jest metoda 

ryczałtowa.   

W związku z brakiem uwag Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad 

projektem uchwały VII/36/25 w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości, na której znajduje się 

domek letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – 

wypoczynkowe.  

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami ,,za” podjęli uchwałę.  

Uchwała Nr VII/36/24 w sprawie wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią 

załączniki do protokołu. 

 

Punkt 6. 

Dot.  Podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2024 rok 



 

Skarbnik zabierając głos przedstawiła zmiany które polegają na: 

1) Zwiększeniu dochodów o kwotę 33.841,90 zł poprzez wprowadzenie: kwoty 

19.000,00 zł na drogę w Podskarbicach Królewskim zgodnie z podpisanym aneksem, 

dofinansowania z Funduszu Pracy na asystenta rodziny kwota 14.391,90 zł zgodnie 

z podpisana umową z Województwem Łódzkim, środków z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska kwota 430,00 zł; 

2) Zwiększeniu wydatków o kwotę 33.841,90 zł z przeznaczeniem na: drogę w 

Podskarbicach Królewskich kwota 19.000 zł, dofinansowanie  asystenta rodziny 

kwota 14.391,90 zł  i na dofinansowanie programu Czyste Powietrze kwota 450,00 

zł; 

3) Przeniesieniu planu dochodów  poprzez zwiększenie dochodów z tytułu opłat za 

zajęcie pasa drogowego kwota 1.010 zł,  wpływów z różnych opłat kwota 200,00 zł, 

odszkodowania 612,00 zł, wpływów z podatku od działalności gospodarczej osób 

fizycznych  kwota 585,00 zł, wpływów za zezwolenia na sprzedaż napojów 

alkoholowych  kwota 48.214,82 zł, wpływów z podatku od czynności 

cywilnoprawnych kwota 1.000 zł  oraz zmniejszeniu dochodów z tytułu wpływów z 

podatku od spadków i darowizn kwota 3.407,00 zł  oraz dochodów na 

przeciwdziałanie alkoholizmowi w dziale 851 kwota 48.214,82 zł; 

4)  Przeniesieniu planu wydatków poprzez zmniejszenie wydatków statutowych w 

Rozdziale 85295 kwota 3.000,00 zł i zwiększeniu wydatków statutowych na rodziny 

zastępcze.  

5) Uaktualnieniu kwot na zadania inwestycyjne się o 19.000,00 zł, które po zmianie 

wynoszą 8.338.729,35 zł. 

W związku z brakiem zapytań i uwag Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad 

projektem Uchwały Nr VII/37/24 w sprawie  zmian w budżecie na 2024 rok.  

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami ,,za” podjęli uchwałę.  

Uchwała Nr VII/37/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu. 

 

Punkt 7. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2025 rok 

 

Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie gminy Regnów na 2025 rok w porównaniu 

do projektu omawianego na komisjach. Poinformowała, że zwiększono dochody i wydatki  

o kwotę 57.550,00 zł w związku z przeprowadzonym przetargiem na odbiór odpadów 

komunalnych. Ponadto zwiększono dochody na zarządzanie kryzysowe w wysokości 500,00 

zł w związku ze wzrostem wydatków bieżących. Wobec powyższych zmian dochody po 

wynoszą 18.047.596,20 zł, w tym  dochody bieżące zaplanowano w wysokości 

13.270.991,70 zł, dochody majątkowe w wysokości 4.776.604,50 zł.  Zaplanowano dotację 

z budżetu państwa na zadania zlecone w wysokości 634.466,00 zł. Wydatki po zmianie 



wynoszą 18.398.096,20 zł w tym wydatki bieżące kwota 11.344.366,20 zł. wydatki 

majątkowe 7.053.730,00 zł. Dodała, że różnica między dochodami, a wydatkami stanowi 

deficyt w wysokości 350.500,00 zł. Przychody ustalone zostały na kwotę 380.500,00 zł, a 

rozchody 30.000,00 zł. Poinformowała, że tworzy się rezerwę ogólne w wysokości 

90.000,00 zł i rezerwę celową na zarządzanie kryzysowe  w wysokości 24.500,00 zł. W 

dalszej części poprosiła o zadawanie pytań oraz dodała, że jest pozytywna opinia z  

Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu oraz wieloletniej prognozy 

finansowej.  

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady przedstawiła Uchwałę Nr 

III/220/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 27 

listopada 2024 roku w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Regnów na 2025 

rok . 

W związku z brakiem uwag i zapytań do przedstawionej informacji w dalszej części 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Ilona Chojecka przedstawiła pozytywną opinię w sprawie 

budżetu na 2025 rok oraz wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przewodnicząca poinformowała, że w związku nad szczegółowymi pracami na 

projektem uchwały na komisjach oraz przedstawieniu kwot przez Skarbnika  przystąpiono 

do głosowania nad projektem uchwały Nr VII/38/24 w sprawie uchwalenia budżetu na 

2025 rok.  

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami ,,za” podjęli uchwałę.  

Uchwała Nr VII/38/24 wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do 

protokołu. 

 

Punkt 8. 

Dot. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2025-2033 

 

Skarbnik Gminy Alina Szczegulska poinformowała, że w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej na lata 2025-2033 uaktualniono dochody i wydatki porównaniu do projektu 

budżetu. Dochody po zmianie wynoszą 18.047.596,20 zł, wydatki po zmianie wynoszą 

18.398.096,20 zł. . Pozostałe dane pozostają bez zmian. Dodała, że jest pozytywna opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowe o przedłożonym projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej. 

Wobec braku uwag i zapytań Przewodniczą Przedstawiła Uchwała Nr III/221/2024 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej W Łodzi z dnia 27 listopada 2024 

roku w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej oraz 

o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy Regnów w 2025 roku. 

 W dalszej części przystąpiła do głosowania na projektem Uchwały VII/39/24 z dnia 

30 grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2033. 

Radni w głosowaniu jawnym 14 głosami ,,za” podjęli chwałę.  



Uchwała Nr VII/39/24 w sprawie wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią 

załączniki do protokołu. 

 

Punkt 9. 

Dot. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady Gminy 

 

Wójt Gminy zabierając głos podziękował za przyjęcie budżetu i Wieloletniej 

prognozy finansowej, nad którymi pracowaliśmy na komisjach. Zwrócił uwagę, że jest to 

kolejny rok dużego i ambitnego budżetu. Zwrócił uwagę, że zaplanowana jest droga w 

strefie przemysłowej i budowa suw-u  na kwotę 7.000.000 zł.   Wyraził nadzieję, że środki 

finansowe wystarczą by wszystkie założone inwestycje zostały zrealizowane. W dalszej 

części poinformował, że: 

- ruszyła inwestycja budowy przydomowych oczyszczalni ścieków, z uwagi na brak 

możliwości budowy kanalizacji. Do kolejnej edycji inwestycji zadeklarowało się około 60 

mieszkańców. Dodał, że widać ze gospodarka ściekowa idzie w dobrym kierunku, a 

gospodarka wodno-kanalizacyjna dopięta jest praktycznie w 100 %. Ma nadzieje że uda 

pozyskać się tyle środków finansowych by jak najmniej dotchnęło to społeczeństwa.  

- przygotowywana jest dokumentacja na  dokończenie budowy bieżni z ogrodzeniem. Jest 

to inwestycja która będzie służyła całemu społeczeństwu.  

O 12.43 na sesje przybyła Jolanta Staszewska  

- przygotowania trwają do realizacji dużej inwestycji tj. budowa infrastruktury sportowo 

rekreacyjnej przy zbiorniku w Regnowie. Dodał, że  teren przy zbiorniku jest uzbrojony 

- wspólnie z proboszczem udało się zrealizować I etap malowania kościoła, a koszt 

inwestycji to ok. 700.000,00 zł.  Przygotowany jest kolejny wniosek na dokończenie tej 

inwestycji i ma nadzieje ze uda się to zrealizować.  

- nie ma oceny wszystkich złożonych wniosków. Zwrócił uwagę, że środków finansowych 

jest coraz więcej i wiele projektów wychodzi w ciągu roku. Dodał, że każda inwestycja która 

dotyka mieszkańca powinna być poprzedzona konsultacjami społecznymi 

- oczekuje dobrej współpracy, ciekawych pomysłów i że wspólnie uda nam się to 

zrealizować.  

 

Punkt 10. 

Dot. Sprawy różne  

 

Przewodnicząca poinformowała, że  otrzymaliśmy wiele życzeń świątecznych min. 

od Pana Ministra Dariusza Klimczaka, Posła Pawła Sałko, Senatora Rafała Ambrozika oraz 

od Włodarzy okolicznych gminy i miast. W dalszej części złożyła życzenia na nadchodzący 

nowy rok.  

Następnie życzenia złożył Wójt Gminy oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Regnowie Jolanta Kordel-Wróblewska. 



Punkt 11. 

Dot. Zakończenie obrad VII Sesji Rady Gminy Regnów. 

 

    W związku z wyczerpaniem porządku obrad VII Sesja Rady Gminy Regnów na powyższym 

została zakończona. 

 

 

                 Przewodnicząca Rady Gminy  

 

        Patrycja Wróblewska-Firek 

      Protokolant  

 

Judyta Szydłowska 

 


